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Transportudvalget har i brev af 3. juni 2020 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Kristian Pihl Lorentzen (V). 

Spørgsmål nr. 515: 

Vil ministeren oplyse, om Banedanmark har en robust plan for inddækning af 

behovet for validatorer til og med 2025? 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, som har oplyst følgende: 

”Efter beslutningerne fra forligskredsen bag Signalprogrammet om ikke at 
gennemføre immunisering af Roskilde–Holbæk henholdsvis etablere nyt sik-

ringsanlæg i legacy-signalteknologi på Køge Nord Station er der balance i for-

holdet mellem valideringsressourcer og planlagte infrastrukturprojekter.  

For årene 2020 og 2021 er ressourcekapaciteten vurderet kun akkurat dæk-

kende i forhold til periodens valideringsopgaver. For årene fra 2022 og fremef-

ter er der vurderet en større robusthed i forholdet mellem ressourcekapacitet 

og projekter, men det forudsætter, at Banedanmarks planforudsætninger reali-

seres. Banedanmark har sammen med rådgivermarkedet igangsat en række 

aktiviteter for at sikre, at dette realiseres – ikke mindst øget fokus på kvaliteten 

af projekteringsmaterialet.” 

Jeg henholder mig til Banedanmarks svar ovenfor. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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